
Police, 14 listopada 2024 r.  

 

Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Powiatu w Policach 

w dniu 14 listopada 2024 r. 

 

I. Obecność  

Liczba członków komisji  - 7 radnych  

Obecnych na posiedzeniu komisji - 4 radnych, w tym Przewodnicząca uczestniczyła 

w posiedzeniu w trybie zdalnym.  

 

II. Porządek posiedzenia  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z dnia 16 października 2024 r.  

5. Warunki funkcjonowania w Zespole Szkół im. Ignacego Łukasiewicza w Policach 

z uwzględnieniem przeprowadzonych i planowanych inwestycji. 

6. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach w zakresie pracy 

komisji.  

7. Sprawy różne.  

8. Wnioski i oświadczenia.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 1-3.  
Wiceprzewodnicząca komisji powitała obecnych. Stwierdziła quorum i przedstawiła porządek 

obrad.  

 

Ad 4.  
Protokołu Nr 6/2024 z dnia 16 października 2024 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad 5.  
Dyrektor Zespołu Szkół im. Ignacego Łukasiewicza w Policach, Pani Agata Jarymowicz, 

przedstawiła warunki funkcjonowania placówki, podkreślając dużą wartość prowadzonych 

i planowanych inwestycji, które poprawiają bezpieczeństwo wychowanków oraz zwiększają 

komfort pracy w szkole. W trakcie dyskusji pani dyrektor opisała system monitoringu 

istniejący na korytarzach szkolnych, który umożliwia odtworzenie nagrań ewentualnych 

niebezpiecznych zdarzeń, a także sposoby stosowane w szkole w celu zmniejszenia 

możliwości zakupu na terenie placówki środków odurzających. 

 

Ad 6.  
Komisja procedowała następujące projekty uchwał:  

 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Polickiego na 2024 rok,  

 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok,  

 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami dla Powiatu Polickiego na lata 

2024-2028”.  

Projekty uchwał jednogłośnie zaopiniowano pozytywnie. 

 



Ad 7.  
W sprawach różnych, Przewodniczący Rady Powiatu Pan Janusz Szwyd, poinformował 

o planowanych pracach nad podwyższeniem diet Radnych połączonym ze zmianą systemu ich 

naliczania w zależności od frekwencji, a także o tym, że posiedzenia Rady Powiatu nie 

odbędą się w styczniu, lipcu i sierpniu.  

 

Ad 8.  
Wniosków i oświadczeń nie przedstawiono.  

 

Ad 9.  
Posiedzenie zostało zakończone.  

 

Zastępca Przewodniczącej komisji  

Beata Chmielewska 


